

بيان صحفي
Press Release

أبوظبي في: 2019/ 01 / 08

Abu Dhabi on: 08 /01 /2019

Central Bank of the UAE announced that it will be issuing a commemorative silver coin and a commemorative one Dirham coin, on the occasion of **hosting the Asian Cup - UAE 2019**, with effect from **Wednesday 09/01/2019**.

أعلن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي أنه سيصدر مسكوكة تذكارية من الفضة وأخرى من الدرهم بمناسبة إستضافة الدولة لبطولة كأس آسيا-الإمارات 2019، وذلك اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 2019/01/09.

First: The Commemorative Silver Coin:-

Following are the general specifications of the commemorative silver coin:-

1. Diameter : 40 mm.
2. Weight : 40 gms.
3. Alloy : 92.5% Silver.
7.5% Copper.
4. Issue Size : 1,000 Coin.

أولاً: المسكوكة التذكارية من الفضة:-

وفيما يلي المواصفات العامة للمسكوكة التذكارية من الفضة:-

1. القطر: 40 ملم.
2. الوزن : 40 جرام.
3. الخليط المعدني : 92,5 % فضة.
7,5 % نحاس.
4. حجم الاصدار : 1,000 مسكوكة.

Face:-

The obverse face of the Coin depicts the logo of this occasion.

الوجه:-

يتضمن وجه المسكوكة شعار المناسبة .

Back:-

The back depicts the denominational value "٥٠ درهماً" inscribed by the State, United Arab Emirates, written in Arabic and English.

الخلف:-

يتضمن الخلف قيمة الفئة " ٥٠ درهماً " محاطاً باسم الدولة باللغتين العربية والانجليزية.

Second: The Commemorative Dirham:-**ثانياً: الدرهم التذكاري:-**

Following are the general specifications of the commemorative Dirham:-

وفيما يلي المواصفات العامة للدرهم التذكاري:-

- | | | | |
|--------------|---|---|---|
| 1. Diameter: | 24.0 mm
±0.13 | 24.0 ملم
±0.13 | 1. القطر: |
| 2. Weight : | 6.10 gms.
±0.25 | 6.10 جرام
±0.25 | 2. الوزن : |
| 3. Alloy : | 5 Microns/Nickel
Plating Deposit
on Steel Core
(Ni -Cu-Ni) | 5 مايكرون/نيكل
20 مايكرون/نحاس
8 مايكرون/نيكل | 3. الخليط المعدني :
بطريقة التصفية
على قاعدة من الفولاذ
(نيكل-نحاس-نيكل) |

Face:-**الوجه:-**

The face of the Dirham unchanged, as the current one Dirham in circulation.

وجه الدرهم دون تغيير كما هو في الدرهم المتداول حالياً.

Back:-**الخلف:-**

The back depicts the logo of this occasion.

يتضمن الخلف شعار المناسبة.

It is noteworthy the whole quantity of the commemorative silver coins has been handed over to the **Local Organising Committee, AFC Asian Cup UAE 2019**.

وللعلم فقد تم تسليم كافة المسكوكات التذكارية من الفضة الى اللجنة المنظمة المحلية لكأس آسيا الامارات 2019 في الامارات.

The commemorative one Dirham coin will be put in circulation through branches of the Central Bank, as per usual practice.

اما الدرهم التذكاري فإنه سي طرح في التداول عن طريق المقر الرئيسي للمصرف المركزي وفروعه وفقاً للإجراءات المعتادة.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مبارك راشد المنصوري
المحافظ

Mubarak Rashed Al Mansoori
Governor